
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20081209

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson, Urban

Green, Oskar Nöstdal och Bengt Jemsö.
3. Dagordningen godkändes.
4. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. En obetald vägavgift finns

plus tre obetalda påminnelseavgifter. Snart skickas avier för ny årsavgift ut.  Till nästa
möte ska kassören ta fram ett budgetförslag för 2009.

5. Skrivelser:
- Föreningen har svarat på skrivelse från Tekniska kontoret angående

trafiksäkerhet inom vägföreningen område.
- Skrivelse från Tekniska kontoret angående vikten av att snöröja och sanda så att

avfallshämtningen inte hindras av snö och halka.
2. Rapporter. 

- Vägfogden har kontrollerat brandposter inom området. Någon har befunnits
trasig vilket lett till att brandförsvaret ska kontrollera samtliga brandposter så
att eventuella brister åtgärdas.

3. Belysningsstolparna på ”Bastuvägen” är på plats. En del gatlampor i området är trasiga.
Styrelsen kontaktar kommunen.

4. Årsmötet. Föreningens årsmöte kommer att hållas tisdagen 24/3 kl. 19.00 i Svärtingehus
matsal.

5. Övriga frågor:
- Potthål längst upp på Bonäsvägen. Vägfogden kontaktar Skanska.
- Skolan för en diskussion med kommunen om var man kan placera en lekplats.

Fortsättning följer.
6. Nästa styrelsemöte äger rum tisdagen den 17/2  kl. 19.00 hos Bengt Jemsö.

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/


